
Klijndijk, 30 juni 2015 

 

Aan de Statenleden van de Provincie Drenthe 

Schaakspel of Beleid?  ( Politieke beslissing of wanbeleid?) 

Tot onze grote verbazing en nog grotere teleurstelling hebben we via de pers vernomen dat het 

College van Gedeputeerde Staten heeft besloten toch te kiezen voor een aansluiting bij de 

Slenerweg. De gedeputeerde heer Brink stelt dat zijn oplossing recht doet aan o.a. wensen van de 

betrokken inwoners. Dit is een absoluut onjuiste veronderstelling; deze variant (Slenerweg met 

parallelweg) is niet aan de inwoners voorgelegd.   

Wat is de basis van deze beslissing? Er wordt een compleet nieuwe variant uit de hoge hoed 

getoverd. Dure rapporten van Grontmij, Goudappel Coffeng en Royal Haskoning blijken dus 

volkomen nutteloos, de discussies binnen de diverse werkgroepen een farce, de van harte geuite 

wensen van de bevolking van Klijndijk voor een toekomstig leefbare veilige omgeving totaal van 

ondergeschikt belang. Wat is de achtergrond van deze plotselinge, onzorgvuldige beslissing? 

Aan deze beslissing liggen geen verkeerstechnische berekeningen ten grondslag, geen inzage in de 

werkelijke kosten, geen beoordeling op veiligheidsrisico’s, geen cijfermatige onderbouwing en geen 

overleg, ook niet in de brede werkgroep.  

Eén van onze argumenten voor de goedkopere oplossing Emmen‐Noord (wellicht 2‐3 miljoen), wordt 

achteloos weggeworpen. Gemeenschapsgeld waar lichtzinnig mee wordt omgegaan. Hoe kan de 

politiek dit accepteren in de huidige tijd van bezuinigingen? 

De wens van de gemeenten Emmen en Coevorden voor handhaving Emmen‐Noord wordt terzijde 

gelegd. Is het niet logisch deze aansluiting te handhaven, in plaats van aanleg van een parallelweg? 

Deze constructie is een wangedrocht van de eerste orde.   

Realisatie van een veilige aansluiting, wat iedereen van harte wenst, zal door deze uitspraak nog veel 

langer op zich laten wachten. De consequentie voor deze keuze betekent lange procedures van 

grondonteigening, bezwaarschriften van direct omwonenden aan Slenerweg en rotonde. Een groot 

gedeelte van de gronden rondom de huidige afslag Emmen‐Noord worden momenteel reeds te koop 

aangeboden. Tijd‐ en kostenbesparend! De schop kan meteen de grond in! Staat de gedeputeerde 

hier niet bij stil?  

De gedeputeerde stelt dat hij het verkeer zo snel mogelijk van het onderliggende wegennet naar de 

N34 wil brengen. De daarop volgende keuze voor aanleg van 5,5 km. aan parallelwegen op het traject 

Emmen‐Noord tot aan Ees, is dan ook onbegrijpelijk. Met zijn keuze wordt eerst verkeer door het 

dorp Klijndijk gejaagd. Ook heeft een veilige aansluiting een aanzuigende werking; verkeer door 

Klijndijk (vanuit het achterland) zal alleen maar toenemen waardoor er een onveilige situatie in het 

dorp ontstaat. Nergens is bij deze oplossing stilgestaan bij de gevolgen voor de bewoners van 

Klijndijk.  

Wat zijn de gevolgen voor de Slenerweg en de parallelweg vanuit Emmen‐Noord als de 

N34 een vierbaansweg wordt?  

Er is een uitstekend veilig alternatief aangereikt voor het traject Emmen‐Noord‐ Exloo. De 

infrastructuur is reeds aanwezig. In hoeverre is dit in de besluitvorming meegenomen? Is deze optie 



serieus bekeken? Heeft de gedeputeerde dit van tafel geveegd omdat dit niet past in zijn 

argumentatie richting besluitvorming Slenerweg? 

Het is van het begin af aan duidelijk geweest dat de gedeputeerde een bijzonder sterke voorkeur 

heeft voor een ongelijkvloerse kruising bij de Slenerweg. Uitspraken van de gedeputeerde dat het 

hem niet uitmaakt waar de aansluiting komt, terwijl twee gemeenten kiezen voor een aansluiting bij 

Emmen‐Noord, zijn dus waardeloos gebleken.   

De Slenerweg is bij elke bijeenkomst door de Provincie gepromoot. Het monddood maken van 

betrokken inwoners die op alle fronten hebben meegedacht en oplossingen en alternatieven hebben 

aangedragen is onverteerbaar. De gedeputeerde blijkt een onbetrouwbare bestuurder, die alleen zijn 

eigen hoofd volgt. Zijn wil is wet. Het kan in onze ogen dan ook niet anders dan dat er gekozen is 

voor een politieke oplossing i.p.v. een gedegen oplossing voor een onveilige verkeerssituatie. Bitter 

concluderen wij dat dit de manier is waarop de provincie met haar inwoners omgaat.  

Conclusie: Kosten nog moeite worden gespaard om variant Slenerweg er door te drukken en 

niemand kent ook maar één zwaarwegend argument hiervoor .Wat voor drijfveer zit hier achter? 

Achterkamertjespolitiek? 

Wij bereiden ons voor op stappen tegen dit ondoordachte plan . Wij vragen met name u, maar ook 

aan iedereen die deze brief leest, ons te steunen. 

De verbondenheid staat centraal 

Hoogachtend, 

Het voltallige Actiecomité N34 Klijndijk 

 

c.c. Actiecomité klankbordgroep. Actiecomité info groep 

betrokkenen  
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